
Stockholm 2023-04-14 

Ytrande �ll Medlemsmo�on från Marianne Flynner, Balans Stockholm 

Redan �digare har medlemmen önskat at et Arvsfondsprojekt startas. Balans Riks �tade 
på vår kapacitet, tog ställning och kom fram �ll at vi tyvärr inte har resurser för deta.  

Vi ska inte just nu ha fler projekt uppbundna på Balans Stockholms personal. Det räcker med 
anhörigprojektet som ska ros i hamn. 

Tyvärr avslås mo�onen, 

Ulrika Sonander, ordförande 

 


